
 
 

Skolebestyrelsen 2016/17 

 

MØDERERAT 21 

Mandag d. 22. august 2016 
19:00 – 21:00 
 

 
Mødested:                           Personalestuen, Havrehedskolen – Børnehuset Veflinge  

 

 
Mødedeltagere:  

 

Pia Skov Hansen, Jury Jørgensen, Charlotte Ellemose Sonne, Pia Andersen, Jesper Hansen, Mads 
Kyed, Christina Nordenbæk, Dorthe Hartung, Mie Ingemann, Majbrit Juel Christensen, Rie 
Mortensen, Mette Vestergaard, Anders Thingholm, Kim Funk Johannessen 
 
Elevrådsrepræsentanter: Amalie Pauline Jensen 8.c (formand), Emmely Nancke (næstformand) 
 
Gæst:  
 
 

 
Møderække 2016/17: Man 22/8 – tirs 13/9 - ons 12/10 - /8 –  tors 10/11 – man 5/12 – tirs 

10/1 – ons 8/2 – tors 9/3 - man 3/4 – tirs 9/5 – ons 7/6  

 

 

 

Punkt 110: Godkendelse af referat                                                                      5 min. 

Beslutningstema: Godkendelse af referat fra sidste skolebestyrelsesmøde 

Indstilling: At bestyrelsen godkender referat fra sidste møde. 

Sagsfremstilling:  

Beslutning: 

Fremover skal det sikres, at referatet er endeligt godkendt, inden det offentliggøres på 
forældreintra.  

Bilag: : Mødereferat (20) af 16. juni 2016 er vedhæftet. 
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Punkt 111: Elevrådet                        10 min. 

Beslutningstema: Formand og næstformand fremlægger information fra elevrådets arbejde. 

Indstilling: At bestyrelsen orienteres og træffer afgørelse om videre tiltag.  

Sagsfremstilling:  

Skoleårets første elevrådsmøde fandt sted mandag d. 22. august. Kontaktlærer for elevrådet er i 
dette skoleår Henriette Lorentzen. Fremadrettet afholdes elevrådsmøderne om torsdagen, så 
elever fra afd. Veflinge er med. Der har været genvalg til Amalie P. Jensen som formand fra 9. c, og 
Næstformand blev Emmely Nancke fra 9. B. 

Beslutning:  

Bilag:  

 

Punkt 112: Orientering fra ledelsen                                                       5 min.           

Beslutningstema: Orientering fra skoleledelsen 

Indstilling: At bestyrelsen tager orienteringen til efterretning, samt giver fremadrettet input. 

Sagsfremstilling:  

Orientering omkring skolens håndtering af dødsfaldet, elev i 1.a. 
 
Opstartsproblematik, busrute 563 er desværre ændret (sene afgang om eftermiddagen) – den kører 
derfor ikke længere 16:10. Et stort problem for en række af elever/forældre; særligt de elever, der 
benytter sig af vores klub-tilbud.  

Seneste nyt omkring implementeringen af læringsplatformen. Deltagere i arbejdsgruppe (Pia Skov 
Hansen, Mads Kyed), der kan få mulighed for at komme med den fælles kommunale IT-
strategigruppe på rundtur i Kolding Kommune. Her kan de få lejlighed til at lytte til erfaringer og få 
indsigt i evalueringer hos skoler, der allerede har benyttet sig læringsplatforme som ”MeeBook” 
og ”Min Uddannelse”.  
 
Beslutning:  

Skolebestyrelsen skal ytre sig i forhold til den ændrede busrute – åbent brev til Teknisk 
Forvaltning/Børn og Ungeudvalget, hvor bestyrelsen får udtrykt sin utilfredshed over denne 
beslutning samt deres kommunikation med skolen i denne sammenhæng.   

 

Bilag:  
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Punkt 113:  Høringssvar til det administrative budget 2017 (2018-20)                    min.           

Beslutningstema: Høringssvar - Budget 2017, Nordfyns Kommune 

 

Indstilling: At få input til høringssvaret fra Havrehedskolen 

Sagsfremstilling: Det administrative budget for 2017 samt overslagsårene 2018-2020 er den 11. 
august 2016 er præsenteret for Kommunalbestyrelsen, og vil i perioden fra 12. til 26. august 2016 
være i høring. 
 
Drøftelse:  

Skoleleder, Kim Johannessen, fremlagde på et overordnet grundlag det administrative budget for 

2017 -  herunder de fokusområder samt skøn, som Børn- og Ungeområdet står over for. 

 

Beslutning: 

Høringssvar udarbejdes (deadline 26. august). 

Bilag: https://intranet.nordfynskommune.dk/V%c3%a6rkt%c3%b8jer/Oekonomi-og-Loen/Budget-og-

Regnskab/Budget-2017 
 
Udtræk fra Børne- og Ungeudvalgets område til udmøntning af det økonomiske råderum. 

 

Punkt 114: Status på principarbejdet om fællesarrangementer for eleverne i 
skoletiden, lejrskoleskoleophold og udsendelse i praktik.                                min.           

Beslutningstema: Skolens principper - Jf. Folkeskolelovens §44, stk. 2 

 
Indstilling: Godkendelse af principper udarbejdet af arbejdsgruppe. 

Sagsfremstilling: Arbejdsgruppe bestående af SB-repræsentanter: Charlotte, Anders, Mie, Pia. Gruppen 
har arbejdet med principper for fællesarrangementer. Arbejdet præsenteres på SB. 

Beslutning:  
Principperne kan overordnet set godkendes. Elevrådets afsnit omkring ”Elevens ansvar” er under 
udarbejdning. Derudover ønskes konkretisering i forhold til vores afholdelse af Lejrture og 
Skolerejser - forskellen mellem dem, og de nærmere principper for betalingen. Det er hensigten, at 
principperne ligger klar til godkendelse til næste bestyrelsesmøde.  
 
Bilag:  

 

 

Punkt 115:  Budgetopfølgning                 min.           

Beslutningstema: Skolebestyrelsen får indsigt i / og status på den økonomiske situation. 

https://intranet.nordfynskommune.dk/V%c3%a6rkt%c3%b8jer/Oekonomi-og-Loen/Budget-og-Regnskab/Budget-2017
https://intranet.nordfynskommune.dk/V%c3%a6rkt%c3%b8jer/Oekonomi-og-Loen/Budget-og-Regnskab/Budget-2017
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Indstilling: At vi ser på den økonomiske situation/fremtid på Havrehedskolen. 

Sagsfremstilling: Ledelsen orienterer om status. 

Beslutning:  

Til næste møde stilles bestyrelsen over for en oversigt på vores interne budget (materialer, indkøb 
mv.). Ved fremtidige køb af fx større poster som fx. Inventar skal bestyrelsen høres i forhold til 
prioritetsområder. 

Bilag: Udtræk – SB-rapport 

 

 

Punkt 116:  Orientering fra Borgermøde d. 9.aug - Bymidte/Haludvidelse        10 min.           

Beslutningstema: Forslag til forskønnelse af bymidte, samt tilbygning af hallen. 

Indstilling: At skolebestyrelsen orienteres om det afholdte borgermøde. 

Sagsfremstilling: Havrehedskolen var inviteret til borgermøde i Langesøhallen arrangeret af Morud 
Lokalråd og byggeudvalget for Langesøhallen. Her blev det første udkast til tegningerne af den 
kommende udvidelse af Langesøhallen og byfornyelsen i Morud midte vist frem. Her vil vi få adgang 
til både Multihal med springgrav og Fitnesscenter. Der var præsentationer og god dialog om det 
kommende byggeri og byfornyelse, hvor vi som skole også fik udtrykt vores begejstring, men også 
bekymring for trafiksikkerheden i krydset mellem Brugsen og Hallen.  

Beslutning:  

Bilag: http://www.morud.dk/lokalraad/nytfralokalraad31.htm 

 

Punkt 117: Deltagelse af forældre på 1. skoledag (Pia A)           min.           

Beslutningstema: 1. skoledag 

Indstilling:  

Sagsfremstilling: Det har vist sig at være problematisk for mange forældre at deltage på afd. 
Veflinge i tidsrummet 10-12 – problemstillingen er aktuel både 1. og sidste skoledag.  

Beslutning:  
Ledelsen går i dialog med personalet på afd. Veflinge og undersøger, hvordan dagene kan 
planlægges anderledes. 
 

Bilag: 

 

http://www.morud.dk/lokalraad/nytfralokalraad31.htm
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Punkt 118: Eventuelt                min.           

Beslutningstema: Vi drøfter fremtidige punkter til kommende bestyrelsesmøde 

Indstilling: At vi i god tid får taget fat på emner der er relevante i skolebestyrelsesarbejdet. 

Sagsfremstilling:  

Fastsættelse af dato for skolebestyrelsens årsmøde: 4. oktober kl. 19-20:30.  

Forældremøde for BHK, afd. Morud: repræsentant fra bestyrelsen ønskes, 31/8 kl. 19 – Dorthe 
Hartung deltager. Forældremøde for BHK, afd. Veflinge bliver også med deltagelse fra 
skolebestyrelsen – pga. sygdom i personalet afventes en dato for det møde. 

 

Beslutning:  

Bilag: 

 

 

 

 


